
 

Verslag Milieuraad Ieper 

Plenaire zitting 26 januari 2023 
 

19u30 in Het Perron, 
grote vergaderzaal derde verdieping 

 
 

 

1. Goedkeuring vorig verlag  

Verslag wordt goedgekeurd 

 

2. Inrichting nieuw zwembad: 

Sven Geldhof geeft uitleg over stavaza.  

Er werd akte genomen van advies. Er lopen nu vooronderzoeken Archeologie. Pas begin 

mei komt er nog een presentatie. 

Gunningsleidraad: 

Er worden geen fossiele brandstoffen gebruikt. Minimum actieve koeling.  

Chloor wordt zoveel mogelijk vermeden. In huidige zwembad is chloor een probleem tot 

in de bureaus van personeel. 

Er komt voorlopig geen verticaal groen – de omgeving wordt wel afgestemd op het 

Vestinglandschap. Toch zou dit een voorbeeldfunctie moeten zijn voor het publiek. 

Bijvoorbeeld geen verharding tot tegen de muren met mogelijkheid voor beplanting. De 

Milieuraad kijkt om nog advies te geven rond beplanting. 

Het afbreken van huidige zwembad kan pas starten als het nieuwe in gebruik is. 

Voor het circulair bouwen misschien nog een stapje verderzetten om architecten te 

overtuigen.  

Vraag van Toegankelijkheidsraad om toegang tot de gebouwen te verzekeren voor 

mensen met beperking wordt meegenomen, dit zijn ook de eisen van Sport Vlaanderen. 

Een bushalte in de omgeving is een must.  

Het binnenplein wordt verkeersvrij.  

 

3. Mededelingen schepen en diensten (Landschap, Milieu, Duurzaamheid) 

Zie de bijlagen bij de uitnodiging. 

Opmerkingen: Afvalbesparingen, restafval wordt geïndexeerd. Andere afval niet. 

Hengelaars verwijderen vislijnen op vestingen. 

11 februari zijn aanplantingen in St Jan (Bellewaerdebeek) en in Zillebeke. 

Duivenbestrijding met een duivenvoedersysteem met maiskorrels die gecoat zijn. Er is 

geen gevaar voor de slechtvalk. 

Relighting BIB, archief, academie, CC ‘tb Riet en CC Vlamertinge. 

Straatverlichting vervangen door ledverlichting gaat verder. Ook de vleermuisverlichting 

(rode lampen) wordt systematisch verder geïnstalleerd. 

Wat de geboortebomen betreft, er zullen nu ook bomen aangeplant voor ‘sterrenkindjes’ 

(vroeg overleden peuters). 

 

4. Bedrijfsbezoek IVVO. Werd heel positief ervaren met dank aan Johan Del’haye. Ook de 

microbrouwerij achteraf werd goed beproefd. 

 

5. Evaluatie werking ‘nieuwe milieuraad’ 

Er kwamen 14 reacties. De frequentie van de vergaderingen werden goedgekeurd. De 

duur van de vergaderingen ook door de meerderheid goedgekeurd. Toch vond ¼ die te 

lang. 



Te lange monologen, sommige onderwerpen niet relevant. Misschien moeten we werken 

met een klok of zandloper.  

De agenda is vaak overladen. Plaats van vergaderingen blijft het Perron de voorkeur 

hebben. 

De verslagen zijn oké. 

Werking plenaire milieuraad: puntje uit college iets korter, soms te veel monoloog, Meer 

info kunnen per mail worden gestuurd, Leuk dat er discussies zijn en dat iedereen de 

kans krijgt om te praten.  

Beter 1 onderwerp dan 8 onderwerpen per vergadering.  

Rol binnen milieuraad: de meeste zijn gemotiveerd en sommige zelfs heel erg. 1/5 

twijfelt. 

De meeste vinden dat ze actief kunnen bijdragen. 1 heeft het gevoel onvoldoende kennis 

te hebben, 1 heeft het gevoel dat zijn mening niet telt en 1 vindt dat er onvoldoende tijd 

is tijdens vergadering. 

Onderwerpen: Klimaat advies (windmolens), klimaat algemeen en opvolging diverse 

acties rond klimaat scoren hoog. Ook nieuw stadsdeel (De Spie, nieuw zwembad en 

scholencampus) scoren hoog. De Leet scoort minder, misschien omdat daar de plannen 

al gerealiseerd zijn. Ook mobiliteit scoort goed alhoewel daar eentje in rood stond.  

Minder relevant zijn zaken rond gierzwaluwen, golf, natuurbeheerplannen, samenwerking 

landbouwraad enz.  

Bij opmerkingen die men graag op de agenda ziet zijn alles ivm de binnenstad, de 

waterkwaliteit. Ook vindt met dat de aanvraag van milieuvergunningen hier zou mogen 

passeren.  

Het kan niet dat het bestuur een advies geeft aan stad zonder dat de raadsleden dit 

hebben kunnen nazien. Het kan vooral niet dat men in de krant leest dat adviezen 

werden gegeven zonder dat de raad daarvan wist. Commentaar vanuit bestuur: soms 

moet het snel gaan en is er geen tijd om nog de plenaire zitting te halen. We zullen dit 

oplossen door iedereen eerst het advies door te mailen. Tot nu toe kon het dagelijkse 

bestuur echter niet beschikken over de mailadressen van de raadsleden. Dit zal worden 

aangepast (is intussen gebeurd), zodanig dat we die op tijd kunnen om advies vragen.  

Over de Groene pluim: geslaagd maar te weinig pers aanwezig. Dat hebben wij niet in de 

hand: Ze werden allemaal uitgenodigd. Men beslist om de Groene Pluim om de twee jaar 

uit te delen. 

Andere: de milieuraad mag geen actie voeren. Toch staat dat in de statuten dat het kan 

om de burgers mee te betrekken in de adviezen.   

 

 

6. Advies bouwen 4 windmolens (vredesmolens)  

Mike Van Acoleyen (Otwee) geeft uitleg over de aanvraag.  

De raad is unaniem akkoord dat er windmolens moeten komen. 

Alleen over de plaats waar ze komen is discussie  

Voor WT4 geven we negatief advies 

Een afbakening oostelijk van het huidige industriegebied Kanaalzone en aan weerszijden 

van de Noorderring zijn voor de raad de aangewezen zone voor ontwikkeling van een 

‘windveld’ (geclusterde plaatsing windturbines) 

Indien Luminus de oefening maakt om oostelijk windmolens te plaatsen kunnen we leven 

met de drie andere windmolens aan de westelijke kant. 

Zie nog bijgevoegd dossier. 

We maken er een persbericht van.  

 

7. Advies toelagereglement 

De brief voor toelage naar de verenigingen wordt binnen twee weken verstuurd. De 

werking van de vereniging moet dan worden doorgeven.  



 

8. Korte mededelingen  

Groene plukjes: we gaan op het veld kijken op 28 februari of 1 maart samen met 

landbouwraad. 

Er komt nog een advies voor beheerplan Palingbeek en De Golf te Hollebeke 

Ons onderdak heeft grootse plannen om zonnepanelen te plaatsen op hun woningen. 

Zieke bomen op de markt worden voorlopig niet vervangen maar wel verzorgd.  

 

 


